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                                                                                                           Kożuchów, 02.07.2024 r. 
 
Nasz znak: OR.0003.9.2024.MR 
 
                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

sprawa: interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 
 
Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 27 czerwca 2024 r. radna Rady Miejskiej 

w Kożuchowie Anna Iskra, zgłosiła następującą interpelację: 

 
Iskra Anna – radna Rady Miejskiej 
Cyt.: 
- Na prośbę mieszkańców ul. Żagańskiej z Podbrzezia Górnego, zgłaszam problem dotyczący drogi 

wojewódzkiej dz. nr 352/1 obr. Podbrzezie Górne blisko placu zabaw (czyli koniec ul. Żagańskiej). 

Mieszkańcy boją się, że może dojść do wypadku, ponieważ pomimo znaku informującego o terenie 

zabudowanym, nie stosują się do nich  głównie samochody ciężarowe, ale nie tylko. Samochody jadą 

z bardzo dużą prędkością, co stanowi duże niebezpieczeństwo nie tylko dla mieszkańców, ale dla 

wszystkich korzystających z tej drogi. Proszę  o pomoc w tej sprawie, proponujemy wspólnie 

z mieszkańcami kilka rozwiązań:  zwiększenie patroli ruchu drogowego, głównie na tym odcinku, 

ustawienie fotoradaru lub  zamontowanie progu zwalniającego. Każda propozycja naszym zdaniem 

będzie stanowiła  poprawę tej sytuacji. Dlatego bardzo proszę o wystąpienie z pismami do 

odpowiednich organów w tej sprawie i informowanie mnie na bieżąco o udzielonych odpowiedziach. Ja 

ze swojej strony, poinformuję mieszkańców o Krajowej mapie zagrożeń bezpieczeństwa, na której 

można zgłaszać również tego typu przypadki i razem z mieszkańcami będziemy się przyglądać, czy 

opisana wyżej sytuacja uległa jakiejkolwiek poprawie. 

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                      Ireneusz Drzewiecki 


